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Schriftelijke vragen aan het college over het hamerstuk krediet van 4,2 

miljoen voor de uitbreiding Don Bosco op de Veerhuys-locatie. 

 

Bij beraad en Advies welzijn van 8 april 2024 is het college voornemens om 

middels een hamerstuk een krediet van € 4.274.487,- beschikbaar te stellen voor 

de permanente uitbreiding van de Don Boscoschool en de kapitaallasten te 

dekken uit de stelpost nieuw beleid. 

 
 

 

Wij van Stem-Lokaal vinden dat er voor een zeer dure, verkeerde en krappe 

locatie wordt gekozen met deze uitbreiding. Het geen bijzonder veel vraagt van 

de omgeving dat na voltooiing van deze bebouwing volledig door ruimte gebrek 

op slot zal staan. Gaarne ontvangen we onze antwoorden voor B&A van 8 april. 

 

 

 

Onze vragen zijn de volgende: 

 

Het college spreekt van een uitbreiding van circa 995 m2 BVO. De footprint van 

het bestaande Veerhuys is 417 m2 groot. Daarnaast moeten er voorzieningen 

komen zoals schoolplein, fietsenstalling en of berging. Wordt het een gebouw 

met verdiepingen, of zal er een deel van de tuin of parkeerplaats verdwijnen? 

 

Volgens Stem-Lokaal geeft het college met dit raadsvoorstel een cart blanche 

aan het schoolbestuur, zonder beperkingen. Op welke manier kan de raad nog 

invloed uitoefenen op een ontwerp dat te duur is en de kosten de pan uitrijzen? 

 

Het college draagt de verantwoordelijkheid van het participatietraject t.b.v. de 

nieuwbouw over aan het schoolbestuur. Op welke manier denkt het college de 

belangen van de omwonenden te kunnen waarborgen indien zij bezwaar maken 

tegen het plan?  

 

 


